

Planning Circulation – 147 Langstaff Drive

Plan of Subdivision, Zoning By-law Amendment

The following was sent to the HCA President by the Circulation Team, Planning Services City of Ottawa on March 4 2020. Also, [click here](#) to view the attached document “147 Langstaff Drive Application Summary”.

Dear Sir/Madame,

This is the formal circulation of the planning application noted above. Below is a link to the application on the City’s Development Application Search Tool where you will find information about the application and all of the submitted plans, reports, surveys and accompanying documents you will need to review the application.

<https://app01.ottawa.ca/postingplans/appDetails.jsf?lang=en&appld= BP23LB>

<https://app01.ottawa.ca/postingplans/appDetails.jsf?lang=en&appld= BP231S>

Also attached is the application summary.

Please comment directly to the File Lead using the contact information detailed in the attached document or through the “Send comments to the file lead” link of DevApps.

Please note the deadline date for comments is **April 1, 2020**

For all questions, concerns and all other information please contact the File Lead directly.

Please do not respond directly to this e-mail address.

Thank you,

Circulation Team

Planning Services

Planning, Infrastructure and Economic Development Department

City of Ottawa

Planning Circulation – 147 Langstaff Drive

Plan of Subdivision, Zoning By-law Amendment

Madame, Monsieur,

La présente constitue la diffusion officielle de la demande d'aménagement indiquée ci-dessus. Nous avons ajouté ci-dessous un lien menant à cette demande dans l'outil de recherche de demande d'aménagement de la Ville, où vous trouverez des renseignements sur la demande et sur l'ensemble des plans, rapports, levés et autres documents qui l'accompagnent, et qui vous permettront de mieux examiner le projet.

<https://app01.ottawa.ca/postingplans/appDetails.jsf?lang=fr&appId= BP23LB>

<https://app01.ottawa.ca/postingplans/appDetails.jsf?lang=fr&appId= BP231S>

Vous trouverez également ci-joint le résumé de la demande.

Nous vous prions de faire part de vos commentaires directement au responsable du dossier en vous référant aux coordonnées qui figurent dans le document ci-joint ou en utilisant le lien prévu à cet effet sur la page DevApps.

Veuillez noter que la date limite pour soumettre vos commentaires est **le 1 avril, 2020**

Si vous avez des questions ou des inquiétudes, ou si vous souhaitez obtenir de plus amples renseignements, veuillez contacter le responsable du dossier.

Veuillez ne pas envoyer de courriel à cette adresse

Merci,

L'équipe de diffusion des renseignements

Services de planification

Direction générale de la planification, de l'infrastructure et du développement économique

Ville d'Ottawa

Planning Circulation – 147 Langstaff Drive

Plan of Subdivsion, Zoning By-law Amendment

This e-mail originates from the City of Ottawa e-mail system. Any distribution, use or copying of this e-mail or the information it contains by other than the intended recipient(s) is unauthorized. Thank you.

Le présent courriel a été expédié par le système de courriels de la Ville d'Ottawa. Toute distribution, utilisation ou reproduction du courriel ou des renseignements qui s'y trouvent par une personne autre que son destinataire prévu est interdite. Je vous remercie de votre collaboration.